
L«alcalde ent�n que no calia una comissi� pr�via per l«EMD

C.T.B.

L'alcalde de Torroella de Montgr�, Jordi Cordon (CiU), ha contestat als grups de l'oposici� (ERC, UPM i Coet) que

han manifestat que no par ticiparan a la comissi� per a l'estudi de la constituci� de l'Entitat Municipal

Descentralitzada de l'Estar tit perqu� el govern no va convocar una comissi� amb tots els grups municipals per

tractar el tema abans d'aprovar-lo inicialment al ple. Per ERC, aquesta situaci� "�s un menyspreu cap a

l'Ajuntament i el seu ple". Cordon va manifestar ahir que els grups de l'oposici� haurien d'assumir la

responsabilitat pol�tica de formar par t de la comissi� per respecte a la poblaci� i a la feina feta els �ltims 11 anys.

Cordon tamb� va respondre els retrets per no haver convocat la comissi� abans del ple.

En aquest sentit, el batlle va manifestar que "no volia que la comissi� es conver t�s simplement en un espai de

discussi� pol�tica, amb el perill que aix� compor ta en relaci� a la tramitaci� de l'expedient" i va recordar que

aquestes comissions tenen el perill de ser utilitzades per dilatar o no aprovar algun tema. Cordon argumenta que

la comissi� ha de servir per estudiar les alálegacions i ser "l'espai pol�tic on es vehiculessin les apor tacions dels

diferents grups municipals, tant els favorables, com els neutrals o contraris a l'EMD". En aquest sentit, va

lamentar la decisi� dels grups de l'oposici� de no formar-ne par t i va manifestar que es tracta d'una decisi� molt

greu perqu� implica no complir amb les seves responsabilitats com a representants municipals.

Va afegir que "la funci� de la comissi� no �s la d'estudiar la conveni�ncia o no de l'EMD, un tema ja superat, sin�

la d'analitzar la documentaci� i les alálegacions que es presentin, abans no s'envi� l'expedient a la Generalitat".

"La comissi� d'estudi sobre la viabilitat de l'EMD ja es va crear el 2002. No t� res a veure amb l'actual", va

concloure Cordon.

A m�s de resoldre les alálegacions, la comissi� "proposar� les observacions que consideri adients i emetr� un

dictamen sobre la viabilitat de la constituci� de l'EMD, el qual es remetr� al ple per a l'aprovaci� provisional de

l'expedient, pas previ per enviar l'expedient a la Generalitat perqu� valori si es pot tirar endavant l'EMD".
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